
Seniorrådet i Hendensted Kommune

Til Udvalget for social omsorg

Høringssvar vedr. Fremtidig målgruppe på Højtoften/Frydenlyst

Med baggrund i avisartikler vedr. status på Højtoften samt indstillingen fra udvalget 
for social omsorg til afvikling af plejehjemstilbud til de nuværende 5 seniorborgere 
ønsker vi fra seniorrådet at fremkomme med flg. høringssvar:

Det er med beklagelse at vi nu må imødese ophør af nye plejehjemstilbud på 
Højtoften.
Vi har forståelse for, at det sociale tilsyn har påpeget det uheldige i 
sammenblandingen af 2 kategorier af borgere, begge med behov for støtte og nogle 
for pleje. I dette har vi i seniorrådet hele tiden været enige.

Såfremt den optimale pleje med baggrund i de få ældre borgere ikke kan bibeholdes, 
ser vi det som nødvendigt at pladserne nedlægges og at en eventuel fraflytning sker i 
samråd med de ældre borgere og deres pårørende.

Forløbet på Højtoften kan man kun betragte som et uskønt forløb, der ikke bør 
gentages.
Alle har været frustrerede, beboere, pårørende, personale og borgerne i Lindved.
Nu er indstillingen så foretaget og vi må håbe, det bliver til det bedste for alle.

P.v.a seniorrådet
Lillian Andersen


